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čj. DFF/167/22 
ZÁPIS z 2. zasedání  

Akademického senátu Filozofické fakulty UHK, 
konaného dne 9. června 2022 

v zasedací místnosti E16 
 
Přítomni: dr. Joukl, doc. Šandera, doc. Beran, doc. Daneš, dr. Hrubeš, dr. Trousil, Mgr. Burianová, J. 
Neubauer, P. Ždárská, A. Tecza, R. Vyšanský  
 
Hosté: dr. Prouza, Ing. Svobodová, dr. F. Rigel, dr. Hradecký, dr. Mangel, dr. Junová, dr. Štěpánek 
 
 
Dr. Joukl, předseda senátu, přivítal všechny přítomné členy a konstatoval, že přítomností nadpoloviční 
většiny všech členů je senát usnášeníschopný. 
 
Dr. Joukl informoval přítomné, že ze zasedání je pořízen zvukový záznam z důvodu vyhotovení zápisu. 
 
Dr. Joukl v úvodu požádal přítomné senátorky a senátorky, aby se představili. 
 
Dr. Joukl poté předal slovo děkanovi fakulty dr. Prouzovi, který poblahopřál zvoleným senátorkám a 
senátorům k získání mandátu a sdělil, že se těší na vzájemnou spolupráci. Dr. Prouza představil tajemnici 
fakulty Ing. Svobodovou, přítomné proděkany dr. F. Rigela, statutárního zástupce děkana, dr. 
Hradeckého a dr. Mangela, v nepřítomnosti pak paní proděkanku dr. Rudwick. 
 
Dr. Joukl požádal přítomné senátory o hlasování o změně pořadí bodů programu, a to zařazení bodu 
různé s uvedenými body na začátek jednání. 
 
Dr. Joukl dal hlasovat o pozměněném programu jednání: 
 
1. Různé  

• Vývoj mezd na FF UHK 
• Harmonogram akademického roku 2022/2023 – vymezení dostatečného časového prostoru 

pro realizaci souvislých praxí (předkládá Anna Tecza) 
• Výnos děkana č. 11/2022 k rozvrhování 

 
2. Výroční zpráva o činnosti FF UHK za rok 2021  
3. Výroční zpráva o hospodaření FF UHK za rok 2021  
4. Návrh rozpočtu FF UHK na rok 2022  
5. Různé 

 
Hlasování o navrženém programu jednání: 
Akademická komora: Studentská komora: 
Pro:                6 Pro:                 5 
Proti:             0 Proti:              0 
Zdržel se:      0 Zdržel se:       0 
Nepřítomni:  0 Nepřítomni:   0  

Akademický senát Filozofické fakulty UHK schválil navržený program jednání. 
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1. Různé  

Dr. Joukl předal slovo děkanovi fakulty, dr. Prouzovi. Dr. Prouza poděkoval za zaslané podněty, nicméně 
požádal přítomné senátory, aby své náměty a připomínky k bodům jednání zasílali vedení FF 
s předstihem z důvodu časově náročné přípravy na jejich zodpovězení.  

• Jaké jsou plánované cíle a aktivity, které se v minulém roce nepodařilo realizovat? Neměly by být 
součástí zpráv?  

• Náklady na reprezentaci, o jaké konkrétní náklady se jedná a lze je snížit? 
• Rozpočty pracovišť, co takový rozpočet umožňuje. 
• Situace v oblasti mzdové politiky, zdroje na mzdy, stipendia. 
• Odměny za publikační výstupy. 
 
Dr. Prouza zodpověděl zaslané dotazy a reagoval na vzešlé podněty. Připomněl, že problematika byla již 
projednávána na zasedání předchozího senátu, byla také představena na akademické obci. Zároveň 
podotkl, že se jistě stane předmětem zájmu i v dalším období. Vedení věnuje problematice značnou 
pozornost a je připraveno téma vždy diskutovat. Proběhla diskuze, ve které vystoupili: dr. Joukl, Ing. 
Svobodová, dr. F. Rigel, dr. Mangel, doc. Daneš, dr. Trousil, doc. Šandera. 

• Harmonogram akademického roku 2022/2023 – vymezení dostatečného časového prostoru pro 
realizaci souvislých praxí. (předkládá Anna Tecza). 

V diskuzi vystoupili: dr. Hradecký, dr. Junová. 

Harmonogram akademického roku FF vychází z harmonogramu akademického roku UHK, který stanoví 
základní členění. Zbývající části jsou připraveny ve spolupráci s pracovišti (termíny státnic, praxí atd.).  

Dr. Junová, vedoucí pracoviště ÚSP, uvedla, že souvislá praxe 1 byla z původních dvou týdnů prodloužena 
na tři týdny. Bylo dohodnuto, že toto období nebude součástí zkouškového období. 

Dr. Hradecký uvedl, že výnos k harmonogramu AR 2022/2023 ještě vydán nebyl, požadavek tedy bude 
předán na studijní oddělení. 

• Výnos děkana č. 11/2022 k rozvrhování (navýšení min. počtu preferenčních hodin pro výuku na 35 
hodin). 

Dr. Hradecký v úvodu sdělil, aby se akademici primárně obraceli na rozvrháře svých pracovišť. 

Dr. Hradecký sdělil, že důvodem pro navýšení preferenčních hodin je menší kapacita učeben na budově 
B. Uvedl, že výnos udává pouze všeobecná data a obecný rámec, samotné rozvrhování je pak na vzájemné 
dohodě mezi akademiky a rozvrhářem pracovišť. Každé pracoviště má pak i k dispozici svoji vlastní 
učebnu.  

V diskuzi vystoupili: dr. Prouza, dr. Joukl, dr. Trousil. 

Z jednání se omluvil dr. Prouza, dr. Hradecký a dr. Mangel. 
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2. Výroční zpráva o činnosti FF UHK za rok 2021  

Úvodní slovo měl dr. F. Rigel, statutární zástupce děkana, který stručně okomentoval zprávu o 
činnosti.  
 
Návrh usnesení: 
AS FF UHK schvaluje Zprávu o činnosti FF UHK za rok 2021 
 
Hlasování o návrhu: 
Akademická komora: Studentská komora: 
Pro:               6  Pro:                 5 
Proti:             0  Proti:               0 
Zdržel se:      0  Zdržel se:        0 
Nepřítomni:  0  Nepřítomni:    0 

 
Navržené usnesení bylo schváleno. 
 
 

3. Výroční zpráva o hospodaření FF UHK za rok 2021  

Úvodní slovo měla Ing. Svobodová, tajemnice fakulty, která stručně představila zprávu o 
hospodaření za minulý rok.  
V diskuzi vystoupili: Mgr. Burianová. 

 
Návrh usnesení: 
AS FF UHK schvaluje Zprávu o hospodaření FF UHK za rok 2021. 

 
Hlasování o návrhu: 
Akademická komora: Studentská komora: 
Pro:                6  Pro:                  5 
Proti:             0  Proti:               0 
Zdržel se:      0  Zdržel se:        0 
Nepřítomni:  0  Nepřítomni:   0 
 
Navržené usnesení bylo schváleno. 
 
 

4. Návrh rozpočtu FF UHK na rok 2022 

Úvodní slovo měla Ing. Svobodová, tajemnice fakulty. 
V diskuzi vystoupili: doc. Šandera, doc. Beran a dr. Joukl. 
 
Návrh usnesení: 
AS FF UHK schvaluje rozpočet FF UHK na rok 2022. 

 
Hlasování o návrhu: 
Akademická komora: Studentská komora: 
Pro:               5  Pro:                 5 
Proti:             0  Proti:               0 
Zdržel se:      1  Zdržel se:        0 
Nepřítomni:  0  Nepřítomni:    0 
 
Navržené usnesení bylo schváleno. 
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5. Různé 
 

Dr. Joukl požádal přítomné senátorky a senátory o projednání návrhů termínů pro jednání AS FF UHK 
v zimním semestru akademického roku 2022/2023. Po vzájemné diskuzi byly pro další setkání stanoveny 
tyto termíny: 

• 13. října 2022 13 hod.  
• 1. prosince 2022 od 9.30 hod. 

 
Proběhla diskuse týkající se náhradního člena do Etické komise UHK. Za paní dr.  Hrdou v komisi usedne 
dosavadní náhradnice dr. Klára Rybenská. Je třeba zvolit nového náhradníka. První kontakty 
s případnými kandidáty byly učiněny dr. Jouklem. 
 
Přijatá usnesení: 
Akademický senát FF UHK na svém zasedání dne 9. 6. 2022 
Schválil: 

1. Výroční zprávu o činnosti FF UHK za rok 2021  
2. Výroční zprávu o hospodaření FF UHK za rok 2021  
3. Návrh rozpočtu FF UHK na rok 2022  

 
 
 
 

PhDr. Miroslav Joukl, Ph.D., v. r. 
předseda AS FF UHK 

 
 
 

Doc. PhDr. Martin Šandera, Ph.D., v.r. 
místopředseda za AK AS FF UHK 

 
 
 

Mgr. Klára Burianová, v.r. 
místopředsedkyně za SK AS FF UHK 


